
 

 

 

 

 

 

Referat fra møte i Foreldrenes Arbeidsutvalg (FAU) 

Dato: Torsdag 6. februar 2025 

Kl.: 19.00-20.00 
 

Klasse 8. trinn Møtt 9. trinn Møtt 10. trinn Møtt 

A Ingebjørg Tveit Betten (leder 
FAU) 

M Ragnhild Jansen Bakkedal M Balazs Badics M 

B Vidar Sørheim (vara) M Beate Grimstad (referent) M Lene Geithus Bailey IM 

C Cecilie Davis Kastner M Anita N. Helgøy M Stian Are Tvete Zachariasen M 

D Cathrine Grude M Vidar Hegreberg M Lars Koren Nesheim IM 

E Heidi Gregersen Vorland M   Signe Espeland M 

Skolens representant: Egil Alne, rektor 

 

Silje fra Stepin ungdomsklubb deltok på møtet 

 

 

M=Oppmøte IM=Ikke møtt 

 

 

Saksnr. Beskrivelse 
 

1 Informasjon fra rektor: 
 
Elevundersøkelsen skoleåret 2024-2025 
Vi fikk presentert en oppsummering av resultatene fra elevundersøkelsen som er gjort på 10. trinn. 
Resultatene på Gautesete er jevnt over noe bedre enn nasjonale tall. Noe lavere tall for mobbing enn 
nasjonale tall. Resultater fra hver klasse blir diskutert i klassene. Vil også se på klassens resultater i fjor. 
Mobbetall får en bare på trinnivå, ikke klassenivå.   
 
Elevundersøkelsen blir endra fra og med neste år.  
 

2 Informasjon fra de ulike gruppene:  
 

Natteravn:  
Natteravn kom ikke i gang før etter nyttår. Problemer med å skaffe folk til å gå Natteravn i en del klasser. 
Foreldre må få mer informasjon om Natteravnene. Det jobbes med å legge ut informasjon på Vigilo. 
Aktuelt å involvere 7. trinn på barneskolene også. Natteravnansvarlige sender infoskrivet til barneskolene 
også. Silje fra Stepin sier at det er en del episoder i bydelen, og inntrykket er at problemer er økende.  
 
Samarbeidsutvalget: 
Har ikke vært møte i SU.  
 
Foreldre-skole samarbeid:  
Kristine Vollan har ansvar for gruppa. Hun hadde ikke mulighet til å bli med på møtet i dag. Forslag til 
tema kan sendes til Kristine. Foredraget bør helst være gratis. 
 
 

3 FAU: 
FAU Gautesete er nå registrert i Brønnøysundregisteret.  
Står noe penger på FAUs to kontoer. Noe skal brukes til to bordtennisbord.  

 



 

4 Informasjon fra Silje fra Stepin på bydelshuset:  
 
Det jobbes med å flytte Stepin til gamle Djupamyra barnehage. Ikke helt avklart i kommunen enda. 
Bedre lokaler og flere rom der. Kommer stort sett 80-100 ungdommer innom hver åpningsdag. Kommer 
en del ungdommer fra andre bydeler og noen fra nabokommuner. Prøveordningen med åpent på 
lørdager forsvant med nytt kommunestyre.  
Einherjar e-sport planlegger å starte opp på bydelshuset. 
Stepin får utvida åpningstid i vinterferien. Jentefest en av dagene blant annet. Lørdagsåpent 31. mai 
med Champions League fest. Stengt i påskeferien. Siste dag før sommerferien 13. juni med aktivitetsdag.    
  

5 Neste møte  
Ikke avklart.  

 
Foresatte kan sende innspill til FAU via fau.gauteseteskole@gmail.com eller ved å kontakte sin 

representant. 
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